
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 25 DE
FEBRER DE 2014 

Núm.: PLE2014/2
Dia i hora: 25/02/2014 19:30:00
Lloc: Sala Ple

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyor JOSEP GABARRÓ GUIRAO
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyor XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidora Senyor EDUARD GUERRA CASTILLO
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ
Secretari Senyor MARIÀ VILARNAU MASSA

S'han excusat d'assistir-hi:

Regidora Senyora NÚRIA RIVAS MASCARÓS

El senyor alcalde  excusa a la regidora senyora Núria Rivas i li transmet, en nom del
consistori, el condol per la mort d'un familiar molt proper.

A la Sala de Plens de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió Ordinària en
primera convocatòria, el dia i l'hora que s'indiquen a l'encapçalament, amb el següent:

Ordre del dia

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-
2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA.- Coneixement.-

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda
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3.- SENTÈNCIES . Coneixement.-
4.- ALTA A L’INVENTARI DE BÉNS MUNICIPAL I INSCRIPCIÓ REGISTRAL DEL
MIRADOR  DENOMINAT  CAN  TORRES,  SITUAT  AL  CARRER  DEL  NOI  GRAN
XAMFRÀ  AMB  EL  CARRER  DE  FRANCESC  ESTRABAU,  A  CALELLA  DE
PALAFRUGELL. Aprovació.-
5.-  REGLAMENT REGULADOR DE LES BASES GENERALS APLICABLES A LA
CONCESSIÓ I JUSTIFICACIÓ DE SUBVENCIONS MUNICIPALS, PER L'ANY 2014.-
Aprovació inicial.-
6.-  APROVACIÓ  DE  LA  FORMALITZACIÓ  DEL  CONFLICTE  EN  DEFENSA  DE
L’AUTONOMIA  LOCAL  CONTRA  LA  LEY  27/2013,  DE  27  DE  DICIEMBRE,  DE
RACIONALIZACIÓN Y SOSTENIBILIDAD DE LA ADMINISTRACIÓN LOCAL
7.- CONCESSIÓ BONIFICACIONS ICIO OBRES REHABILITACIÓ EDIFICIS DINS
DEL PLA INTEGRAL DEL PLA DE BARRIS SAULEDA-CARRER AMPLE. Aprovació
ASSESSORIA JURÍDICA
8.- INFORME EXECUCIÓ PRESSUPOST A 31/12/2013 I INFORMES MOROSITAT
DEL 3R I 4T TRIMESTRE DE 2013. 

A.2) Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres, serveis, medi
ambient i habitatge
9.- MODIFICACIÓ DEL PLA DE DELIMITACIÓ DE LES FRANGES PERIMETRALS
CONTRA INCENDIS DE LES URBANITZACIONS AL TERME DE PALAFRUGELL.-
Aprovació
10.- DEVOLUCIÓ DELS AVALS DIPOSITATS A LA TRESORERIA MUNICIPAL EN
RELACIÓ A LA TRAMITACIÓ DEL PLA DE MILLORA URBANA DE LA UNITAT
D’ACTUACIÓ Ub 3.4,  PERLLONGACIÓ CARRER FARENA, A LLAFRANC, I  DEL
SEU PROJECTE D’URBANITZACIÓ. Aprovació.-
11.- EXPEDIENT DE CORRECCIÓ DE TRAÇAT DEL CAMÍ RURAL AL SEU PAS
PEL MAS GARRIGA, A LLOFRIU, PROPIETAT DEL SENYOR PABLO CALZADA
PRATMARSÓ. Aprovació inicial.-

A.3) Assumptes de la comissió informativa de serveis a les persones
12.- REGLAMENT REGULADOR DE L'ÚS DE L’ESPAI MULTIMÈDIA DEL CENTRE
MUNICIPAL D’EDUCACIÓ: CIBEREMPORD@.-Aprovació inicial.-

B) Control i fiscalització dels òrgans de govern
13.-  MOCIÓ  DEL  GRUP  MUNICIPAL  DE  PLATAFORMA  PER  CATALUNYA,
D'ADHESIÓ  AL  DIA  EUROPEU  EN  RECORD  DE  LES  VÍCTIMES  DEL
TERRORISME.- Aprovació.-
14.- INFORMES.-
15.- PRECS I PREGUNTES.-

Desenvolupament de la sessió

Una vegada comprovat pel secretari l’existència del “quòrum” que cal perquè pugui ser
iniciada la sessió, consistent en la majoria dels membres de dret que en formen part,
es passa a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
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A) Part Resolutiva

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LES SESSIONS ANTERIORS

D’acord amb el que disposa l’article 108 del Reglament Orgànic Municipal, el president
sotmet  a  la  consideració  dels  assistents  l'esborrany  de  les  actes  de  les  sessions
anteriors següents:

- PLE2014/1 – Ordinària, de 28/01/2014 

Sense que hi hagi intervencions es tenen per aprovades les mateixes per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA

Es  dóna  compte  a  l'efecte  d'assabentat  de  les  Resolucions  dictades  per  l'Alcalde
durant els següents períodes:

Període compres entre 23 de gener de 2014 al 19 de febrer de 2014, número
en ordre correlatiu creixent de la 152/2014 a la 385/2014.

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda

3.- SENTÈNCIES.- Coneixement.-

3.1 Assessoria Jurídica.-

Relació de fets:

Vista  la  sentència  dictada  per  la  secció  cinquena  de  la  Sala  Contenciosa
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el rotlle d’apel·lació
534/2010 dimanant del procediment ordinari número 281/08 tramitat davant el Jutjat
Contenciós  Administratiu  número  1  de  Girona,  interposat  per  Fomento  de
Construcciones  y  Contratas,  S.A.  i  FCC  Medi  Ambiente,  S.A.  (UTE  Sanejament
Palafrugell), contra la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu en data 4
de març de 2010 i per la qual es desestimava el recurs dirigit contra l’acord de la Junta
de Govern Local de data 28 de març de 2008, que al mateix temps desestimava el
recurs de reposició formulat  contra l’acord de 8 de febrer  de 2008, per la qual  es
desestima  el  recurs  d’apel·lació  interposat  per  les  parts  apel·lants  i  confirma
íntegrament la sentència dictada en primera instància, imposant les costes a la part
apel·lant.
 
Atesa la sentència dictada pel  Jutjat  Contenciós Administratiu número 3 de Girona
interposat per la societat Diademar 2000, S.L., contra l’acord de la Junta de Govern
Local  de l’Ajuntament  de Palafrugell,  de  data 28 de juny de 2012,  pel  qual  es va
desestimar el recurs de reposició interposat contra la liquidació de l’impost sobre béns
immobles corresponent als exercicis 2008-2011 en relació a la finca cadastral número
78011EG1471S0001FF situada al carrer Illa Blanca, 24 de Palafrugell, per la qual es
desestima el  recurs  interposat  per  la  part  actora i  es  declara  els  actes  impugnats
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conformes a dret.
 
Atesa la sentència dictada pel  Jutjat  Contenciós Administratiu número 1 de Girona
interposat per la societat Servei d’Instal·lacions Tècniques l’Empordà, SL (SEITEC),
contra  l’acord  de  Junta  de  Govern  Local  de  data  22  de  novembre  de  2012  que
desestimava el recurs de reposició interposat per la recurrent contra l’acord de Junta
de Govern Local de data 4 d’octubre de 2012 i pel qual s’acordava l’adjudicació del
contracte de manteniment correctiu de les instal·lacions municipals a AIRTEM 2002,
SL,  per  la  qual  s’estima  el  recurs  interposat  pel  reclamant  i  anul·la  la  resolució
recorreguda i reconeix el dret del recurrent a que s’adjudiqui a favor seu el contracte
administratiu  del  servei  de  manteniment  correctiu  de  les  instal·lacions  elèctriques,
aigua, gas, sanejament i calefacció dels edificis municipals de Palafrugell. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar-se per assabentat de les esmentades sentències. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a consideració dels assistents aquest proposta, es donen per assabentats.

3.2 Urbanisme.-

Relació de fets:

Vista la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona, en
el recurs ordinari número 238/12, interposat per la senyora Rosa Janó Salom, contra
l’acord de la Junta de Govern Local de data 19 d’abril de 2012 el qual desestimava la
reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració formulada per la recurrent
pels  danys  soferts  al  seu  habitatge  situat  al  carrer  Sant  Josep  número  26  de
Palafrugell, per la qual es desestima el recurs interposat per la recurrent i es confirma
l’acord recorregut en tots els seus extrems.
 
Atesa la sentència dictada per la secció tercera de la Sala Contenciosa Administrativa
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya en el recurs número 2/2009 interposat
per les senyores Maria Assumpció i  Cristina Trias Pareras i  pel  senyor Jordi  Trias
Pareras contra la desestimació per silenci administratiu del recurs d’alçada interposat
contra l’acord de la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona de 19 de desembre de
2007, que va aprovar definitivament el Pla Especial de Protecció i Intervenció en el
Patrimoni Històric (PEPIPH) en el terme de Palafrugell, per la qual s’estima el recurs i
declara la nul·litat de ple dret de l’acord i de la revisió del PEPIPH únicament en tant
que  assigna  l’edifici  ubicat  en  el  carrer  Lladó  número  2  cantonada  amb el  carrer
Chopitea número 1 el nivell de protecció 2.
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Atès l’informe  pres  per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de  barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 18 de febrer de
2014. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar-se per assabentat de les esmentades sentències. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a consideració dels assistents aquest proposta, es donen per assabentats.

4.- ALTA A L’INVENTARI DE BÉNS MUNICIPAL I INSCRIPCIÓ REGISTRAL DEL
MIRADOR  DENOMINAT  CAN  TORRES,  SITUAT  AL  CARRER  DEL  NOI  GRAN
XAMFRÀ  AMB  EL  CARRER  DE  FRANCESC  ESTRABAU,  A  CALELLA  DE
PALAFRUGELL. Aprovació.-

Relació de fets:

Vist  el  contingut  de  la  interlocutòria  dictada  per  la  Sala  Civil  i  Penal  del  Tribunal
Superior de Justícia de Catalunya en data 28 de novembre de 2013, en el recurs de
cassació i extraordinari per infracció processal número 41/2013, per la qual no s’admet
a tràmit el recurs de cassació i extraordinari per infracció processal interposat per la
representació de la Comunitat de Propietaris del carrer Francesc Estrabau número 4,
contra la sentència número 24/2013, dictada en data 23 de gener de 2013, per la
Secció Segona de l’Audiència Provincial de Girona en el rotlle d’apel·lació 504/2012,
que estimava el recurs d’apel·lació interposat per l’Ajuntament de Palafrugell contra la
sentència número 116/2012, dictada en data 10 de juliol de 2012, per la jutgessa del
Jutjat de Primera Instància i Instrucció número 2 de La Bisbal d’Empordà, en el judici
ordinari  589/11,  que  havia  desestimat  íntegrament  la  demanada  interposada  per
aquest consistori, per la qual es reivindicava com a bé de domini públic el mirador
denominat Can Torres, situat al carrer Noi Gran, a Calella de Palafrugell. interposat per
la representació de la Comunitat de Propietaris del carrer Francesc Estrabau número
4.
 
Atès que amb aquesta inadmissió, la sentència número 24/2013, dictada en data 23 de
gener de 2013, per la Secció Segona de l’Audiència Provincial de Girona en el rotlle
d’apel·lació 504/2012, ha esdevingut ferma.
 
Atès que la sentència 24/2012 dictada per l’Audiència Provincial de Girona, revoca la
sentència  dictada  en  instància  i  estima  l’acció  reivindicatòria  exercitada  per
l’Ajuntament de Palafrugell, declarant que la propietat del mirador públic Can Torres,
situat al carrer Noi Gran, a Calella de Palafrugell, pertany en la seva totalitat (sòl, vol i
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subsòl) a l’Ajuntament de Palafrugell.
 
Atès que l’article 79 de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de les Bases de regim
local; l’article 201 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel que s’aprova el Text
refós de la Llei municipal i de regim local de Catalunya; l’article 3 del Decret 336/1988,
de  17  de  octubre,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  del  patrimoni  dels  ens  locals,
indiquen que són bens de domini públic els destinats a un ús o servei públic. 
 
Atès  el  contingut  dels  articles  100,102  i  següents  del  Decret  336/1988,  de  17
d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament del patrimoni dels ens locals, pel que fa a
l’anotació a l’Inventari general municipal dels béns dels ens locals.
 
Atès  el  contingut  de  l’article  120  del  Decret  336/1988,  de  17  d’octubre,  pel  qual
s’aprova el Reglament del patrimoni dels ens locals, en relació a la inscripció en el
registre de la propietat dels béns de titularitat municipal.
 
Atès que a efectes de portar a terme la inscripció en el Registre de la Propietat de
Palafrugell del bé de domini públic, adscrit a l’ús públic, denominat Mirador de Can
Torres, cal efectuar la seva descripció, tal com segueix:
 
Descripció: 
 
Tros  de  terreny  d’ús  públic  denominat  mirador  de  Can  Torres,  situat  al  carrer  de
Francesc Estrabau xamfrà amb el carrer del Noi Gran, a Calella de Palafrugell, amb
una superfície de cinquanta un metres quadrats (51 m2), propietat de l’Ajuntament de
Palafrugell, segons sentència número 24/2013, dictada en data 23 de gener de 2013
per  l’Audiència  Provincial  de  Girona,  en  el  rotlle  d’apel·lació  número  504/2012
dimanant  del  procediment  ordinari  número  589/2011  seguit  davant  del  Jutjat  de
Primera  Instància  número  2  de La Bisbal  d’Empordà,  en el  judici  ordinari  número
589/11. Llinda: al Nord i a l’Est, amb el traçat del carrer del Noi Gran; al Sud, amb el
traçat del carrer de Francesc Estrabau; i a l’Oest, amb finca propietat de la Comunitat
de Propietaris Francesc Estrabau número 4.
 
Atès  el  contingut  de  l’informe  emès per  la  Comissió  informativa  de  règim interior,
pressupost i hisenda, en sessió celebrada el dia 18 de febrer de 2014.
 
Atès el que disposen els articles 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el Text refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Incloure  a  l’Inventari  de  béns  municipals  de  l’Ajuntament  de  Palafrugell
afectes al domini públic/ús públic, el mirador denominat de Can Torres, que passarà a
formar part d’aquest Inventari amb la fitxa número 180, amb la següent descripció:
 
Tros de terreny de domini públic/ús públic denominat mirador de Can Torres, situat al
carrer  de  Francesc  Estrabau  xamfrà  amb  el  carrer  del  Noi  Gran,  a  Calella  de
Palafrugell, amb una superfície de cinquanta un metres quadrats (51 m2), propietat de
l’Ajuntament de Palafrugell, segons sentència número 24/2013, dictada en data 23 de
gener de 2013 per l’Audiència Provincial de Girona, en el rotlle d’apel·lació número
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504/2012,  dimanant  del  procediment  ordinari  número  589/2011,  seguit  davant  del
Jutjat de Primera Instància número 2 de La Bisbal  d’Empordà, en el  judici  ordinari
número 589/11. Llinda al Nord i a l’Est, amb el traçat del carrer del Noi Gran; al Sud,
amb el traçat del carrer de Francesc Estrabau; i a l’Oest, amb finca propietat de la
Comunitat de Propietaris Francesc Estrabau número 4.
 
Segon.- Sol·licitar al senyor registrador del Registre de la Propietat de Palafrugell, la
inscripció registral del bé de domini públic, adscrit a l’ús públic, denominat Mirador de
Can  Torres,  descrit  en  el  punt  primer  d’aquest  acord,  a  nom de  l’Ajuntament  de
Palafrugell. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que aquest punt és fruit  de l'estimació de
l'acció reivindicatòria que va instar l'Ajuntament de Palafrugell, del domini del mirador
denominat Can Torres. L'Ajuntament va reclamar la titularitat a través d'una demanda
d'acció reivindicatòria de domini que va ser desestimada en primera instància però
estimada íntegrament en segona instància. La Comunitat de Propietaris que entenia
ser-ne  propietària,  va  interposar  recurs  de  cassació  i  extraordinari  per  infracció
processal, que la Sala Civil i Penal del Tribunal Superior de Justícia va inadmetre, per
tant la sentència que acorda que la propietat és d'aquest Ajuntament, ja és ferma. En
conseqüència, per això passem avui pel Ple la descripció d'aquest bé, la inclusió a
l'Inventari  de  béns  Municipals  a  efectes  de  domini  o  ús  públic,  i  la  sol.licitud  al
Registrador de la Propietat de Palafrugell per la seva inscripció a nom de l'Ajuntament
de Palafrugell, entenent que la titularitat d'aquest domini és del sòl, el vol i el subsòl. 

- senyor Guerra: Només volem demanar que jurídicament estigui ben motivat perquè
no tinguem sorpreses després 

-  senyora  Zaragoza:  Dir  al  senyor  Guerra  que està  prou  motivat  donat  que  és  la
conseqüència d'una resolució judicial que és ferma i que no es pot impugnar.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Rangel, Vencells, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora Recio, el senyor
Genover (Entesa) i el senyor Guerra (PxC). Total divuit vots a favor.
Vots en contra: Cap
Abstencions: La senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP). Total dues abstencions.

5.- REGLAMENT REGULADOR DE LES BASES GENERALS APLICABLES A LA
CONCESSIÓ I JUSTIFICACIÓ DE SUBVENCIONS MUNICIPALS, PER L'ANY 2014.-
Aprovació inicial.-
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Relació de fets:

D'acord  estableixen  l'art.  9.2  de  la  Llei  General  de  Subvencions,  prèviament  a
l'atorgament de les subvencions, s'han d'aprovar les normes que estableixin les bases
reguladores  de  la  concessió  mitjançant  disposició  nominal  del  pressupost,  bases
d’execució del pressupost o ordenança, amb l’informe previ dels serveis jurídics i de la
Intervenció  que  resulti  competent.  Les  bases  aprovades  han  de  ser  objecte  de
publicació en el BOP i al tauler d’anuncis.

Així  mateix,  les subvencions de concessió directa no necessiten de l'aprovació  de
bases reguladores, sinó que l'acte de concessió o el  conveni  tindrà el  caràcter  de
bases reguladores.

Per  tal  d’agilitzar  l’aprovació  de  les  bases  i  formalitzar  les  convocatòries  amb  la
màxima eficàcia possible, es proposa l’aprovació d’unes bases generals que regulin la
concessió i justificació de subvencions per part de l’Ajuntament de Palafrugell, amb
l’objectiu que posteriorment la junta de govern local o l’alcaldia puguin aprovar-ne la
convocatòria sense necessitat de redactar unes bases específiques per a cada línia de
subvencions.

Les bases incorporen les línies estratègiques de subvencions que es pretenen atorgar
durant l’any 2014, en base a les previsions del pressupost per aquesta anualitat. Per
aquest motiu, les subvencions incloses en aquest document no necessiten de bases
específiques, sinó que és suficient preparar la convocatòria corresponent.

Amb tot, en cas que existeixi alguna causa extraordinària que impliqui una nova línia
de  subvencions  o  que  sigui  un  cas  que  calgui  regular  alguna  especialitat  no
contemplada, caldrà redactar i aprovar les bases específiques corresponents.

Fonaments de dret
– Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions. (La disposició final

primera estableix els preceptes que constitueixen legislació bàsica )

– Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s'aprova el Reglament de la Llei
38/2003, de 17 de novembre, General  de Subvencions. (  La disposició final
segona de la LGS i la disposició final primera d'aquest Reglament s'estableixen
les normes de caràcter bàsic i no bàsic) .

– Restants normes de dret administratiu i normes de dret privat ( supletòriament )

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-   Aprovar inicialment el reglament regulador de les bases generals aplicables a
la concessió i justificació de subvencions municipals per l’any 2014.

Segon.- Sotmetre’l a exposició pública per un termini de 30 dies mitjançant anuncis al
BOP i al DOGC, així com al tauler d’anuncis municipal.
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Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé la senyora Zaragoza manifestant  que 'objectiu d'aquest reglament és poder
formalitzar les convocatòries de subvencions amb la màxima eficàcia possible creant
unes bases generals que regulin la concessió i la justificació d'aquestes subvencions i
posteriorment, per Junta de Govern Local, si la subvenció supera els 3.000 euros, o
bé, per Resolució de l'Alcaldia, es pugui aprovar la convocatòria sense haver de fer
unes bases específiques per cada línia  de subvencions.  Aquest  Reglament  té  una
temporalitat,  donat  que  és  per  aquest  any  2014,  i  per  això  recull  les  línies
estratègiques de subvencions  que es pretenen atorgar  durant  el  2014,  que  surten
reflectides en el punt tercer del propi Reglament. Els elements a destacar en aquest
Reglament,  són, que no estan incloses les subvencions consignades amb caràcter
nominatiu al pressupost, que el procediment inclou la concessió per concurrència, que
pot ser competitiva com a formula ordinària de concessió, és a dir, es concedeix al
sol.licitant que hagi obtingut una màxima puntuació, o bé, pot ser per prorrateig entre
els sol.licitants, quan reuneixen les condicions o bé amb un import fix o bé donant
prelació per ordre d'entrada.
Les  de  concessió  directa  són  les  consignades  nominativament.  Si  la  quantia  ve
imposada  per  Llei  o  bé  si  s'acrediten  raons  d'interès  públic,  social,  econòmic  o
humanitari, són les que resolen via conveni.
El  sol.licitant  pot  fer  ús  del  dret  a  no  presentar  documents  dels  que  ja  disposa
l'Ajuntament,  fent constar  la  data i  l'òrgan o dependència on varen ser presentats,
sempre i quan no hagin transcorregut més de cinc anys, per evitar haver de presentar
documentació repetida.
Es  pot  atorgar  el  00%  del  cost  de  l'activitat  subvencionada  i  és  compatible  amb
subvencions  d'altres  administracions  públiques.  El  reglament  també  estableix  el
procediment i els terminis de concessió i notificació, així com el de justificació un cop
realitzat el projecte o l'activitat. Feta la justificació, si el projecte o l'activitat ha tingut un
cost superior, la subvenció no augmenta, en canvi sí que pot disminuir si la justificació
implica un import inferior al inicialment establert. Es poden revocar total o parcialment
aquestes subvencions si no es justifiquen i queden excloses les prestacions sempre
per raó d'urgència social i també les de cooperació pel desenvolupament, que tenen
un reglament propi.

- senyor Genover: Al ser una aprovació inicial, el nostre grup s'abstindrà.

- senyor Lledó: Nosaltres compartim els objectius que ha exposat la regidor, entenem
que és una bona manera de posar una mica d'ordre a tot el tema de les subvencions
que no són nominals. Faríem una observació en el sentit que a veure si en el proper
any, tot el que siguin subvencions, consti com a partida de subvenció en el pressupost,
perquè en l'enunciat d'algunes de les partides que hi ha en el Plec de Condicions no hi
ha la paraula subvenció, per tant quedaria molt més clar, tant en el Pressupost, com
per després passar-ho al propi Reglament.

- senyora Zaragoza: Entenc que no hi ha cap inconvenient en fer constar el nom de
subvenció a partida específica i es tindrà en compte de cares al Reglament de 2015.
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Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Rangel, Vencells, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana, el senyor
Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC). Total divuit vots a favor.
Vots en contra: Cap
Abstencions: La senyora Recio i el senyor Genover (Entesa). Total dues abstencions.

6.-  APROVACIÓ  DE  LA  FORMALITZACIÓ  DEL  CONFLICTE  EN  DEFENSA  DE
L’AUTONOMIA  LOCAL  CONTRA  LA  LEY 27/2013,  DE 27  DE  DICIEMBRE,  DE
RACIONALIZACIÓN Y SOSTENIBILIDAD DE LA ADMINISTRACIÓN LOCAL

Relació de fets:

Al  mes  de  maig  d’enguany  es  compliran  trenta  cinc  anys  de  la  constitució  dels
ajuntaments democràtics. Al llarg d’aquests anys s’ha passat d’una situació en la qual
van  d’haver  de  planificar  les  ciutats  per  a  fer  front  a  un  urbanisme  desarrollista,
especulatiu, afavoridor d'interessos individuals, i resoldre el dèficit d’infraestructures i
d'equipaments  bàsics,  per  afrontar  noves  realitats  més  complexes  com  el  medi
ambient,  els  canvis  demogràfics  i  socioculturals  de  la  nostra  societat,  fruits  dels
fenòmens migratoris, dels nous models familiars, de la dependència, de l'envelliment
de la població, de la mediació social, entre altres. Tot això ja que els municipis són vius
i cal donar resposta a les demandes i necessitats que plantegen els nostres ciutadans i
ciutadanes.

Els ajuntaments han estat capaços d'afrontar els grans reptes i els canvis culturals de
finals del S.XX i en aquesta primera dècada del S.XXI, des de l’autonomia local, són el
principal dic de contenció contra la crisi, i el principal espai de resistència, de dignitat,
de defensa dels drets de la ciutadania i els principals espais per generar alternatives
socials i econòmiques per pal·liar els efectes de la crisi.

Malgrat aquests esforços els ajuntaments mai han tingut un finançament just i adequat.
Durant aquests quasi bé trenta cinc anys les hisendes locals han estat l’assignatura
pendent en la mesura que l’aportació financera de l’Estat a les administracions locals
no s’ha adequat als serveis que presten.

El context actual de crisi  econòmica està sent demolidor per als nostres municipis.
Davant d’això els ajuntaments han hagut d’incrementar la despesa per donar resposta
a aquesta emergència social.

Ara, en l’actual context de crisi, quan és més necessari que mai tenir una administració
més propera, i tenir més recursos per fer front a aquesta realitat social, el govern de
l’estat  espanyol  ha  aprovat  una  “Llei  de  Racionalització  i  Sostenibilitat  de
l’Administració Local” (LRSAL) que suposa, de facto, una retallada competencial sense
precedents que suposarà un important retrocés, atès que afectarà de ple als serveis
que donen els ajuntaments.
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Trenta cinc anys esperant un nou marc competencial i un finançament adequat per
garantir serveis locals bàsics, perquè ara amb aquesta llei el municipalisme torni a un
model de fa quaranta anys enrere amb un marc competencial raquític, i que allunya la
capacitat de decisió sobre les polítiques de proximitat, i també allunya les decisions i el
control de la ciutadania acabant amb el valor de proximitat que permet la prevenció, la
detecció i l’actuació per garantir uns mínims de cohesió i convivència en el conjunt de
pobles i ciutats de Catalunya.

Aquesta Llei aprofita la situació de crisi econòmica per modificar l’estructura de l’estat
espanyol i recentralitzar amb l’excusa de la sostenibilitat econòmic-financera. Una llei
que vol privatitzar els serveis, principalment dels tres grans serveis públics locals que
encara es demostren econòmicament rendibles: l’abastament d’aigües, el tractament
de residus i l’enllumenat públic.

LRSAL vulnera l’Estatut de Catalunya en matèria d’organització territorial i de règim
local,  i  converteix  als  ajuntaments  en  un  apèndix  de  l’estat,  i  en  una  instància
merament administrativa i sota control en el seu funcionament, vulnerant així l’actual
marc basat en el principi d’autonomia local i principi de subsidiarietat, reconegut a la
Carta  Europea  d’Autonomia  Local  com  a  criteri  de  proximitat  en  l’atribució  de
competències i d’eficàcia en la redistribució.

Davant  d’aquesta  situació  les  entitats  municipalistes  i  els  sindicats  han iniciat  una
campanya  d’informació  a  la  ciutadania  dels  efectes  de  l’aplicació  de  la  Llei  de
Racionalització i Sostenibilitat de l’Administració Local, així com la defensa del món
local perquè els ajuntaments som l’administració que estem millor preparats per oferir
serveis de proximitat.

Volem seguir  reivindicant  el  nostre  paper  per  seguir  tenint  el  protagonisme  en  la
defensa,  garantia  i  l'enfortiment  dels  drets  socials  i  la  millora  del  benestar  de  la
ciutadania. En canvi aquesta llei afecta a la quotidianitat i a les necessitats bàsiques
de la gent, i redueix la capacitat de resposta dels governs locals.
 
Fonaments de dret
 
La Llei 27/2013, de 27 de desembre de 2013, de Racionalització i  Sostenibilitat  de
l’Administració Local (LRSAL) va entrar en vigor el 31 de desembre de 2013.
 
El conflicte en defensa de l’autonomia local, d’acord amb l’art. 75 bis LOTC, es pot
plantejar  quan  les  normes  de  l’Estat  amb  rang  de  llei  lesionin  l’autonomia  local
constitucionalment garantida.

D’acord amb l’art. 75 ter 2 i 3 LOTC, per iniciar la tramitació del conflicte en defensa de
l’autonomia local és necessari l’acord del Ple de les Corporacions locals amb el vot
favorable de la majoria absoluta del número legal de membres d’aquesta. De manera
prèvia  a  la  formalització  del  conflicte,  s’ha  de  sol·licitar  dictamen,  amb  caràcter
preceptiu però no vinculant, del Consell d’Estat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Iniciar  la  tramitació  per  a  la  formalització  del  conflicte  en  defensa  de
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l’autonomia local contra els articles primer i segon i demès disposicions afectades de
la Ley 27/2013, de 27 de diciembre de 2013, de Racionalización y Sostenibilidad de la
Administración Local (BOE núm. 312 de 30 de desembre de 2013) d’acord amb el text
que s’adjunta,  segons  el  que  s’estableix  en  els  arts.  75  bis  i  següents  de  la  Ley
Orgánica 2/1979, de 3 de octubre, del Tribunal Constitucional.

Segon.- A tal efecte, sol·licitar Dictàmen del Consejo de Estado, conforme a l’establert
en  l’art.  75  ter  3  de  la  Ley  Orgánica  2/1979,  de  3  de  octubre,  del  Tribunal
Constitucional, per conducte del Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas, a
petició de l’entitat local de major població (art. 48 Ley 7/1985, de 2 de abril, reguladora
de  las  Bases  de  Régimen Local),  així  com atorgar  a  aquesta  entitat  la  delegació
necessària.
 
Tercer.- Facultar  i  encomanar  a  l’Alcalde  per  a  la  realització  de  tots  els  tràmits
necessaris  per  portar  a  terme  els  acords  primer  i  segon  i  expressament  per  a
l’atorgament d’escriptura de poder tan ampli i  suficient com en dret es requereixi a
favor  de la Procuradora Dña.  Virginia  Aragón Segura,  col.  Núm. 1040 de l’Il·lustre
Col·legi de Procuradors de Madrid per tal que, en nom i representació de l’Ajuntament
de  Palafrugell,  de  forma  solidària  i  indistinta  interposi  conflicte  en  defensa  de
l’autonomia local contra la Ley 27/2013, de 27 de diciembre de 2013 (BOE núm. 312
de 30 de desembre de 2013), de Racionalización y Sostenibilidad de la Administración
Local, seguint-lo per tots els seus tràmits i instàncies fins a obtenir sentència ferma i la
seva execució.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el  senyor  alcalde manifestant  que aquesta és una proposta coordinada del
molts Ajuntaments, amb l'idea d'intentar, d'alguna manera, posar aquest conflicte de
competències amb aquesta Llei que s'ha anomenat Racionalitzadora de l'Administració
Local,  que sota  la  coartada de la  crisi  econòmica,  el  que bàsicament  afecta  és  a
l'autonomia local i, a més a més, pot afectar a molts dels serveis públics que en aquest
moment estem fent molts Ajuntaments, no tant els de més de 20.000 habitants, sinó
per sota. Per tant,  entenent que en defensa de l'autonomia local,  entenent que en
defensa del principi  de democràcia interna, i  entenent que en defensa dels serveis
públics dels Ajuntament, demanaria el vot favorable perquè aquesta actuació, conjunta
de molts ajuntaments i la Federació de Municipis, pugui portar finalment anar fins al
Tribunal Constitucional per veure si aquesta normativa, si més no, no sigui tant lesiva
dels interessos dels ciutadans.

- senyor Guerra:  La veritat  és que aquest és un tema en el  qual  és difícil  fer  una
proposició d'objectiu. Entenem que evidentment la crisi afecta a tots els Ajuntaments, a
les Caixes i tot el que vostè vulgui, però també haurà de reconèixer amb mi que, si no
m'equivoco,  son  293  empleats  que  tenim  a  l'Ajuntament,  pregunto  perquè  no  ho
recordo, però amb la ratio d'habitants que tenim potser és una mica elevat, potser es
podria amortitzar i optimitzar els recursos dels funcionaris que tenim, no soc un bon
economista,  però  crec  que  no  tenim  tanta  demanda  com  per  mantenir  tants
funcionaris.  
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- senyora Galiana: Nosaltres votarem en contra perquè no compartim l'esperit de la
interpretació que es fa d'aquesta Llei.

-  senyor  Genover:  Nosaltres  votarem  a  favor  d'aquest  punt.  Des  de  l'Entesa
considerem que és una autèntica involució del Règim Local, que tindrà conseqüències
socials en forma de majors desigualtats, un deteriorament i tancament de serveis que
afectarà  als  nostres  veïns  i  veïnes.  Des  de  l'Entesa  també  considerem  que  els
Ajuntaments són essencialment governs locals de les nostres Comunitats, i per això
exigim respecte institucional  i  capacitat  de prioritzar  polítiques i  serveis  municipals.
Qualsevol reforma de l'administració local s'ha de fer amb un consens ampli, lleialtat
institucional i sense extincions fàcils. Per tant, nosaltres votarem a favor d'aquest punt.

- senyor Sabrià: Simplement mostrar també el nostre suport i dir que, com hem fet fins
ara, podran comptar sempre amb el suport d'Esquerra en la defensa de l'autonomia
local i per tant, només hi podem votar a favor.

- senyor alcalde: Agrair als grups que han manifestat el seu suport. Només dir-li senyor
Guerra que aquesta Llei va molt més enllà del que es podria dir capítol 1 de personal.
El tema que vostè planteja, el tema de despeses del personal, sovint ve per la Llei de
Pressupostos. Vull recordar que un punt que tractarem després, quan veiem l'evolució
del  capítol  1  de  l'Ajuntament,  veurà  que  pràcticament  portem tres  anys  congelats
perquè, entre altres coses, la pròpia Llei no permet contractacions noves per gent que
es jubila i amortitzem la plaça, per tant, en aquests moments l'Ajuntament no té un
problema d'un excés de personal. Hi ha moltes àrees que estan rebent molta pressió
per la situació econòmica i social que tenim al municipi, per tant, jo no comparteixo
l'esperit de què en aquest Ajuntament sobrin empleats públics. En tot cas la nostra
funció és intentar que es faci una feina més ordenada, més eficient i més eficaç, i des
d'aquí vull agrair l'esforç que estem fent tots plegats.
En qualsevol cas, ja li dic, la Llei va molt més enllà, perquè la Llei afecta un principi
bàsic  que  és  l'autonomia  municipal,  aquells  elements  que  nosaltres  podem
auterregular  per  oferir  serveis  i  que  en  aquesta  Llei,  algun  d'aquests  elements
desapareixen i això implicarà que en alguns Ajuntaments, alguns serveis que ara estan
fent, no els podran fer, i la qüestió és, si no els fa l'Ajuntament, qui els farà?, ningú.
Perjudicats, els ciutadans. Aquesta és la reflexió que jo faria al voltant d'aquesta Llei,
que és possible que tingui alguna dada positiva, no dic pas que no, però en el fons és
un retrocés a nivell de gestió municipal.

- senyor Guerra: Ens parla d'uns serveis, però, quins serveis són els que no es faran?

- senyor alcalde: Crec que s'hauria de llegir la Llei, hi ha serveis d'educació, serveis de
cultural, serveis socials, hi ha molts serveis que quedaran afectats, Ja he dit que hi ha
diferents barems, d'ajuntaments de més de 20.000 habitants i de menys de 20.000
habitants, alguns serveis, fins i tot obliga a que siguin transferides les competències a
les diputacions, la qual cosa la gestió es farà des de la distància. Per tant, la Llei afecta
a l'autonomia local. Jo el que li demano a vostè és que agafi la Llei, se la miri, i veurà
que  hi  ha  una  afectació  important  en  alguns  serveis  importants,  que  alguns
ajuntaments començaran a veure com, de cares al futur, algun d'aquests serveis s'han
de replantejar.
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Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Rangel, Vencells, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora Recio i el senyor
Genover (Entesa). Total disset vots a favor.
Vots en contra: La senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC).
Total tres vots en contra
Abstencions: Cap

7.-  CONCESSIÓ BONIFICACIONS ICIO OBRES REHABILITACIÓ EDIFICIS DINS
DEL  PLA  INTEGRAL  DEL  PLA  DE  BARRIS  SAULEDA-CARRER  AMPLE.
Aprovació

Relació de fets:

Vistes les següents instàncies presentades per diferents comunitats de propietaris ,
per la que es sol·licita  bonificació de l’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i
Obres per les obres a executar dins del projecte d’integració integral dels barris la
Sauleda i el carrer Ample:

Núm. registre Data entrada Sol·licitant CIF

2215 14/02/14 Comunitat Propietaris la Sauleda portal
11

H17275561

2216 14/02/14 Comunitat Propietaris la Sauleda portal
4

H17273103

Vist  l’article  7è.  de  l’article  de  l’Ordenança  Fiscal  Reguladora  de  l’Impost  sobre
Construcció, Instal·lacions i Obres, que diu textualment:

“1.- S’estableix, d’acord amb l’article 103.2 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de
març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, una
bonificació de la quota de l’impost a favor de les construccions, instal·lacions o obres
que  siguin  declarades  d’especial  interès  o  utilitat  municipal  per  concórrer
circumstàncies  socials,  culturals,  històric-artístiques  o  de  foment  del  treball  que
justifiquin tal declaració. Aquesta correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà ,
prèvia sol·licitud del subjecte passiu, amb el vot favorable de la majoria simple dels
seus membres. 

De conformitat amb l’article 103.2 s’estableixen les següents bonificacions:

a. Bonificació del 95% de la quota per les obres que es realitzin en equipaments
d’ús públic per altres administracions , ja sigui directament o mitjançant altres
ens de dret públic o privat.

b. Bonificació  del  95% per  les  obres  que  s’executin  en  el  marc  del  projecte
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d’intervenció integral dels Barris de la Sauleda i el carrer Ample
c. Bonificació  del  95% per  les  obres  que  s’executin  com a  conseqüència  de

desastres naturals o per motius de força major.
d. Bonificació del 60% per les empreses que sol·licitin llicència d’obres , tant per

instal·lació de noves activitats com remodelació d’activitats ja existents ,que
suposin la creació de llocs de treball en els Sectors d’Activitat Econòmica que,
d’acord  amb  el  POUM  de  Palafrugell,   tenen  com  a  ús  predominant  l’ús
industrial. Caldrà que a la seva sol·licitud aportin memòria de la previsió de
llocs   de  treball  una  vegada  instal·lada  la  nova  activitat  o  executada  la
remodelació. Serà requisit que entre l’atorgament de la llicència i l’inici de les
obres no es superin els sis mesos.

e. Bonificació del 50% per les obres que es realitzin per a l’inici o remodelació
d’una  activitat  econòmica  sempre  que  el  titular  de  la  llicència  d’obres
coincideixi amb el titular de l’activitat econòmica, a tal efecte caldrà sol·licitar
llicència  ,o  bé  fer  comunicació  prèvia,  de  nova  activitat  o  modificació  de
l’existent de manera simultània a la sol·licitud de la llicència d’obres.”

Vistes les llicències d’obres concedides referents al projecte del pla de barris de les
referides comunitats:

Data concessió llicència Comunitat
Import Impost sobre Construccions,
Instal·lacions i Obres

18/02/2014 18/14 La Sauleda, 4 3253,27
18/02/2014 19/14 La Sauleda, 4 519,62
18/02/2014 37/14 La Sauleda, 11 205,92
17/02/14 38/14-P La Sauleda, 11 2110,18

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Declarar  d’acord  amb l’article  7è.  de l’article  de l’Ordenança Fiscal  Reguladora  de
l’Impost sobre Construcció, Instal·lacions i Obres,  obres d’especial interès les obres
de rehabilitació dels edificis a executar dins del projecte d’integració integral dels barris
la Sauleda i el carrer Ample i en conseqüència atorgar la bonificació del 95% en la
quota  a  ingressar  en  concepte  d’Impost  sobre  Construcció,  Instal·lacions  i  Obres,
d’acord amb el següent detall:

Data concessió llicència Comunitat

Import  Impost
sobre
Construccions,
Instal·lacions  i
Obres bonificació

quota
líquida

18/02/2014 18/14 La Sauleda, 4 3.253,27 3.090,61 162,66
18/02/2014 19/14 La Sauleda, 4 519,62 493,64 25,98
18/02/2014 37/14 La Sauleda, 11 205,92 195,62 10,30
17/02/14 38/14-P La Sauleda, 11 2110,18 2004,67 105,51

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.
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Intervencions:
Intervé  el  senyor  alcalde  manifestant  que  aquestes  actuacions  són  d'aquelles  que
estan programades dins del Pla d'Actuació del Pla de Barris, que en aquests cas n'hi
havien de diferents, però sobretot refer les façanes dels edificis, i per tant, com hem fer
en  altres  tramitacions,  sempre  que  hi  ha  algun  tipus  d'obres  d'aquestes
característiques, la Llei permet aquesta bonificació i és el que portem a la consideració
del plenari.

- senyor Guerra: En contra del que és habitual, perquè són decisions de govern, li
votarem a favor perquè és una millora per la Vila, i nosaltres li donarem suport.

- senyor Sabrià: Simplement mostrar la nostra satisfacció perquè ha costat en alguns
casos i per tant, això va avançant i ens agradaria que algun dia poguéssim fer alguna
instal·lació  d'ascensors,  tal  com  estava  planificat,  i  serà  segurament  bastant  més
complicat, però en tot cas, aprovar aquestes bonificacions és una bona notícia perquè
vol dir que en alguns d'aquests blocs les rehabilitacions van avançant.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

8.- INFORME EXECUCIÓ PRESSUPOST A 31/12/2013 I INFORMES MOROSITAT
DEL 3R I 4T TRIMESTRE DE 2013. 

Relació de fets:

Vist l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual s’aprova el text refós de la
Llei Reguladora de les Hisendes Locals , que diu textualment:
 
“La Intervención de la entidad local remitirá al Pleno de la entidad, por conducto de la
presidencia, información de la ejecución de los presupuestos y del movimiento de la
tesorería por operaciones presupuestarias independientes y auxiliares del presupuesto
y de su situación, en los plazos y con la periodicidad que el Pleno establezca”
 
Vista  la  disposició  addicional  segona  de  les  Bases  d’Execució  del  Pressupost
aprovades pel Ple de la corporació en data 16 de novembre de 2012, que estableix
que la Informació a remetre al Ple haurà de contenir la següent informació:
 
D’acord  amb  l’establert  a  l’article  207  del  Reial  Decret  Legislatiu  2/2004  pel  qual
s’aprova  el  text  refós  de  la  Llei  Reguladora  de  les  Hisendes  Locals,  abans  de  la
finalització de cada semestre natural es remetrà al Ple informació referent a
1.       Execució pressupost de despeses corrents, que contindrà per cada aplicació
pressupostària:
a.       Els crèdits inicials, les seves modificacions i els crèdits definitius
b.       Les despeses compromeses
c.       Les obligacions reconegudes netes
d.       Els pagaments realitzats
2.       Execució  pressupost  d’ingressos  corrents,  que  contindrà  per  cada  aplicació
pressupostària:
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a.       Les previsions inicials, les seves modificacions i les previsions definitives
b.       Els drets reconeguts nets
c.       La recaptació neta
3.       Els moviments i la situació de la tresoreria
 
S’incorporarà com a annex els informes i relacions referents a la llei 15/2010 previstes
a l’article 18.14 i 18.15 de les present Bases..
 
La informació referent al primer semestre s’haurà de remetre en el Ple ordinari del mes
de juliol  del  mateix  any,  o  immediatament  posterior  si  aquest  no  es  realitzés,  i  la
informació referent al segons semestre  s’haurà de remetre en el Ple ordinari del mes
de febrer de l’any següent , o immediatament posterior si aquest no es realitzés.
 
Vist l’establert a les regles 105 i 106 de la Instrucció del model normal de comptabilitat
local.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar compte al Ple de la Corporació de l’estat d’execució del Pressupost municipal a
data 31 de desembre de de 2013 i dels informes de morositat del 3r i 4t. Trimestre de
2013 d’acord amb l’establert a l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i dels terminis de
pagament segons es preveu a l’article 4t. de la Llei 15/2010.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  alcalde  manifestant  que  intentarà  explicar  el  que  són  les  línies
bàsiques d'aquest punt d'informació, una informació que ja es va donar també a la
Comissió d'Hisenda. Crec que com a elements importants cal destacar una tendència
que ja es posa de manifest des de fa uns anys, que és que cada vegada hi ha menys
diferència entre les partides de pressupostos inicials i el que es liquida, això demostra
el rigor en la gestió, sobretot en la despesa ordinària, es comporta correctament i no hi
ha grans desviacions.  Aquí  podem veure que a nivell  general,  les despeses s'han
incrementat en un 1,77% en relació a l'any 2012, motivat bàsicament, sobretot perquè
l'any 2013 hem tingut un increment a nivell de capítol 1 per la paga extraordinària que
l'any 2012 no es va haver de pagar, per tant, òbviament l'any 2013 aquesta paga es
reconeix i  per això i ha aquest increment.
El capítol d'ingressos hi ha una disminució del 2,67% en relació a l'any 2012, motivat
també  perquè  el  préstec,  en  aquest  cas  es  a  fer  més  baix  degut  al  què  la  Llei
d'Estabilitat Pressupostària ens obliga, el benefici pressupostari  de l'any anterior ha
d'anar o bé per amortitzar deute o per fer menys crèdit, això va fer que el préstec que
va fer l'Ajuntament fos més baix i aquesta reducció de menys passius financers. Cal dir
que  s'ha  signat  el  dia  21  de  febrer  el  decret  de  liquidació  definitiva,  del  qual  en
donarem  informació  en  el  proper  plenari,  i  ja  puc  avançar  que  hem  tingut  dades
positives  en  quant  a  que  l'objectiu  d'estabilitat  pressupostària  fixat  pel  govern,  el
passem sobradament amb un tancament positiu de 529.000 euros. Això ens ha de
permetre o bé amortitzar deute viu o bé que el préstec que s'hagi de fer sigui inferior a
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aquests  529.000  euros,  amb  la  qual  cosa  també  tindrem  una  ratio  inferior
d'endeutament. 
Cal dir que a nivell de resultat pressupostari ajustat, també és positiu en 2.132.000
euros  i  cal  dir  que el  romanent  de tresoreria també és positiu  amb un import  de
3.790.000  euros,  que  una  vegada  descomptades  les  incorporacions  voluntàries  i
obligatòries, ens queda un romanent d'1.765.000 euros positius de cares al tancament
de l'any 2013, i ens haurà de permetre, en tot cas, amb l'objectiu de prudència que en
els últims anys hem tingut, que la previsió de l'any 2014, la tensió sigui la mínima
possible.
Cal dir que a nivell de capítol de despeses, ham tingut un comportament molt similar
un  any  per  l'altre.  Si  anem  al  capítol  de  personal  veurem  que  l'any  2013,  les
obligacions netes reconegudes han sigut de 10.897.000 euros i l'any 2012 va ser de
10.517.000 euros, si  aquí li  sumem la paga extraordinària, bàsicament és capítol  1
equilibrat.  Igualment el tema de despeses de béns i serveis, tenim obligacions netes
reconegudes de 12.055.000 euros l'any 2013, i l'any 2012 va ser de 13.054.000 euros,
però  si  descomptem el  milió  de  Sorea que es  va fer  per  l'acord extrajudicial,  ens
quedem que bàsicament és la mateixa quantitat.
Veiem, per exemple que les inversions reals, el nivell d'execució s'ha incrementat, hem
executat  obres,  certificades,  per  valor  de  3.957.000  euros,  i  que  bàsicament  les
transferències de capital es mantenen en 458.000 euros. La magnitud de les despeses
també es comporta d'una manera molt estable, i això vol dir que, òbviament no podem
baixar  la  guàrdia  perquè s'han d'atendre  les  despeses necessàries,  però tenint  en
compte que el context de crisi, evidentment encara ens afecta de ple. 
Pel que fa al padró d'ingressos, també una pinzellada, es comporten correctament.
Hem vist que el capítol 1, que bàsicament són impostos directes, té drets reconeguts
l'any 2013, per 15.387.000 euros i l'any 2012 era de 15.104.000 euros. Estem veient,
per exemple, que l'ICIO, malgrat que l'any 2013 s'ha comportat, en termes generals, a
la baixa, 442.000 euros per 500.00 euros l'any 2012, sí que el quart trimestre de 2013 i
el que portem de l'any 2014 es nota un increment, per tant hi ha la tendència de què
l'ICIO es vagi normalitzant, òbviament no tornarem a aquells anys enrere perquè era el
moment de màxim creixement urbanístic. Per tant, els ingressos es comporten molt
similars. Tenim una baixa del que fa referència a subvencions d'altres administracions,
aquestes han caigut, òbviament també perquè la resta d'administracions també estan
patint les conseqüències de la crisi.
Dir que també l'endeutament s'ha reduït,  hem passat del 2010, malgrat que va ser
l'any en què es va fer una operació addicional d'endeutament d'11.294.000 euros, hem
passat a l'any 2013 a 8.223.000 euros, i el 2014, donat que farem el préstec, però serà
de menys 529.000 euros, estarem al voltant de 7.800.000 euros d'endeutament, per
tant, anem baixant progressivament l'endeutament, la qual cosa també genera menys
despesa financera.
Hem millorat la tresoreria de l'Ajuntament. L'any 2011 estava en 4.900.000 euros, l'any
2012 en 5.400.000 euros i el 2013, en 6.785.000 euros. Anem millorant la tresoreria,
amb la qual cosa, d'alguna manera es comporta una certa tranquil·litat.
Estem complint íntegrament la Llei de morositat, estem pagant a 26 dies, i aquesta és
una dada important.
Pel que fa referència als Patronats, destacar que en aquest cas, l'Institut Municipal
d'Esports que és el que durant l'any 2013 ha rebut dues ajudes extraordinàries, s'ha
demostrat que s'ha refet dels desequilibris que hi havia, taquen amb romanent positiu i
amb superàvit. A l'IPEP i el Museu i l'Institut de Mitjans de comunicació també tanquen
en  positiu  i  en  aquests  moments  no  hi  ha  cap  factura  registrada  que  no  estigui
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reconeguda, per tant no hi ha factures al calaix.
També en el Ple del mes de març tindrem la informació de la liquidació definitiva del
Pressupost, que és el Decret que he signat en data 21 de febrer.

- senyor Lledó: Nosaltres només dolíem fer dues aportacions. La primera és que, com
vostè ha comentat, esperarem a la liquidació definitiva que es passarà en el proper Ple
i que a més a més el senyor Interventor sempre ens fa una classe magistral en les
reunions prèvies que fem. I les altres aportacions que volíem fer, una és que veiem
com vostè ha donat una sèrie de dades molt positives però per exemple veiem com
l'Institut  Municipal  d'Esports  continua  tenint  moltes  factures  fora  de  termini,  i  aquí
queda recollit. Hem vist com el tercer trimestre hi havia un 50% de factures que es
pagaven fora del termini legal, per tant entenem que cal millorar i fer un esforç. 
I després també una petita anècdota, vostè diu que l'Ajuntament compleix la Llei de
Morositat, aquesta segurament però la de catalanitat segurament no, perquè vostès
s'han deixat de pagar la factura de l'Associació de Municipis per la Independència. És
l'única factura que tenen pendent des del 2013. per tant, els hi demanaríem que fessin
front a aquest pagament perquè això era una voluntat i un acord del Ple.

- senyor alcalde: Només afegir que hauríem d'aclarir si és factura o aportació, perquè
és diferent. Si és aportació no estem fora de termini i si és factura, en tot cas hauria de
ser una factura, cosa que tinc els meus dubtes que sigui així. En qualsevol cas, quan
aquesta moció s'aprova no hi havia partida pressupostària habilitada i si a mi se'm fa
un informe conforme això es pot pagar sense cap mena de problema, no tinc cap
problema en pagar aquesta factura o aquesta aportació, que a mi m'agradaria que
s'aclarís si és aportació o és factura. Per tant, no és que estigui sense pagar perquè
l'alcalde hagi dit que no es podia pagar. Jo el que vull és que em diguin, primer, la
partida habilitada per pagar-la, i segon, un informe que ens digui que si jo pago, com a
alcalde, aquesta factura, en un any no tinc problemes. Vull recordar que quan vàrem
aprovar la moció jo vaig dir que quan arribés la factura, es podia portar a plenari i
decidir  com i  quan la  paguem,  i  així  ho  podem fer,  portar-la  al  Ple  i  decidir  com
paguem la factura o l'aportació, matisació important sobretot pel tema de la Llei de
Morositat que no computa amb el que són aportacions. 

A.3)  Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres,  serveis,  medi
ambient i habitatge

9.- MODIFICACIÓ DEL PLA DE DELIMITACIÓ DE LES FRANGES PERIMETRALS
CONTRA INCENDIS DE LES URBANITZACIONS AL TERME DE PALAFRUGELL.-
Aprovació

Relació de fets:

Vist que en la sessió plenària del 29 de desembre de 2003 es va aprovar el plànol de
delimitació de les franges perimetrals contra incendis a les urbanitzacions del terme
municipal de Palafrugell, en compliment de la Llei 5/2003, de 22 d’abril, de mesures de
prevenció dels incendis forestals  en les urbanitzacions sense continuïtat  immediata
amb la trama urbana, que estableix que correspon al ple de l’ajuntament aprovar el
plànol de delimitació de les urbanitzacions, edificacions i instal·lacions que no tenen
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una continuïtat immediata amb la trama urbana i que estan situades a menys de cinc
cents metres de terrenys forestals. 

Vist que l’Ajuntament va aprovar, en la sessió plenària de 27 de febrer de 2008, la
modificació del plànol de delimitació de les franges perimetrals contra incendis de les
urbanitzacions  per  tal  d’adaptar-lo  al  Pla  d’Ordenació  Urbana  Municipal  (POUM)
vigent.

Vist que l’Ajuntament va aprovar definitivament, en la sessió plenària de 26 de juliol de
2010, el Pla de Gestió Forestal, document que estableix el model de gestió d’aquests
espais en base a uns objectius paisatgístics, de conservació i millora del valor natural i
de prevenció d’incendis, que planifica les accions a realitzar fins l’any 2020.

Atès en la darrera modificació es van mantenir grafiades com a franja perimetral zones
en que s’havia actuat abans de la modificació del traçat de l’any 2008, duplicant el
traçat de la franja en alguns trams. 

Atès  que  s’havia  mantingut  en  el  plànol  informació  complementària  a  la  pròpia
delimitació,  com trams en què s’havia actuat  i  en els que no,  així  com una franja
interior al límit del sòl urbà de 25 metres en alguns dels trams.

Atès que és convenient disposar d’un plànol amb informació clara, amb un únic traçat
d’acord a les prioritats d’actuació actuals, i sense altra informació complementària que
en dificulti la comprensió.

Atès  l'informe emès  per  la  Comissió  informativa  d'urbanisme,  pla  de  barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient a la sessió celebrada el dia 18 de febrer
de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar la modificació del pla de delimitació de les franges perimetrals contra
incendis  a  les  urbanitzacions  del  terme  municipal  de  Palafrugell,  que  comporta
l'actualització dels següents plànols:

- Plànol 1 Tamariu: 
El tram 42 més proper al límit del sòl urbà s’elimina excepte en un sector adjacent a
les edificacions del  c/  Aiguablava. El  tram 42 més allunyat  al  límit  del  sòl  urbà es
manté excepte en el tram orientat de forma perpendicular al carrer del Cadí.
Amb aquesta modificació es manté la franja un sector per el que discorre un camí
pedestre, i s’elimina el traçat en un espai allunyat d’edificacions. 

- Plànol 2 Tamariu:
En  aquest  sector  la  configuració  de  la  franja  es  cenyeix  als  25  metres  exteriors
immediatament següents al límit amb el sòl urbanitzable. S’elimina la grafia de franja
interior  (no objecte  de la  llei  5/2003,  de  22 d’abril,  de  mesures  de prevenció  dels
incendis  forestals  en  les  urbanitzacions  sense  continuïtat  immediata  amb la  trama
urbana). També s’eliminen trams oberts amb anterioritat a la modificació que discorren
per espais sense edificacions.

- Plànols 3 i 4 Llafranc, i 5 i 6 Calella
En aquests  sectors la configuració de la franja es cenyeix als  25 metres exteriors
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immediatament següents al límit amb el sòl urbanitzable. S’elimina la grafia de franja
interior.

Segon.-  Notificar el present acord al Departament d'Agricultura, Ramaderia, Pesca,
Alimentació i Medi Natural, de la Generalitat de Catalunya.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  Rangel  manifestant  que  tal  com  es  va  explicar  a  la  Comissió
Informativa,  aquest  Pla  de  delimitació  és  un  document  formal,  intern,  propi  de
l'Ajuntament que es deriva del requeriment que se'n fa de la Llei 5/2003, de prevenció
d'incendis  forestals  a  les  urbanitzacions.  Aquest  document  com a  element  viu  de
funcionament per mantenir netes aquestes franges, al llar de la seva vida va patint
diferents modificacions, i avui en portem una d'elles, per millorar aquesta gestió i per
tenir una capacitat més fidel de les actuacions que s'han de dur a terme.
Tal com es va aplicar, les dues modificacions eren de dos grans tipus, una de grafiar
explícitament l'eliminació de la franja perimetral interna d'aquestes urbanitzacions, que
no calia perquè no s'hi fa una intervenció. I dues petites modificacions del que és el
traçat d'aquestes franges a l'àmbit de Tamariu o en els àmbits de la zona del Mas d'en
Llor i de la zona del Puig Grui.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

10.- DEVOLUCIÓ DELS AVALS DIPOSITATS A LA TRESORERIA MUNICIPAL EN
RELACIÓ A LA TRAMITACIÓ DEL PLA DE MILLORA URBANA DE LA UNITAT
D’ACTUACIÓ Ub 3.4, PERLLONGACIÓ CARRER FARENA, A LLAFRANC, I DEL
SEU PROJECTE D’URBANITZACIÓ. Aprovació.-

Relació de fets:

Vista la sol·licitud presentada pel senyor Felip Osuna Buendia, en representació de la
societat Forgrup Gopart, SL, en data 19 de juliol de 2013, i amb registre d’entrada
núm.  9752,  demanant  la  devolució  dels  dos  avals  dipositats  en  el  seu  dia  a  la
Tresoreria Municipal, amb uns imports respectius de 10.950,30 € i d’11.676,78 €, en
concepte de garantia per a la correcta execució de les obres d’urbanització i de la
implantació de serveis en l’àmbit de la unitat d’actuació Ub 3.4, prolongació del carrer
Farena, a Llafranc.
 
Atès l’informe emès  per  l’Arquitecte  Municipal,  en  data  17  de  febrer  de  2014,  on
manifesta el que es transcriu a continuació:
 
1.      En data 24 d’abril  de 2006, la societat  Forgrup Gopart,  SL, representada pel
senyor  Felip  Osuna Buendia,  va  ingressar  a  la  Tresoreria  Municipal  l’aval  d’import
10.950,30 € per garantir el 12% del total del cost d’implantació de serveis i d’execució
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de  les  obres  d’urbanització  de  la  unitat  d’actuació  Ub  3.4,  prolongació  de  carrer
Farena,  a  Llafranc,  d’acord  amb  les  previsions  d’execució  d’aquestes  obres
contemplades  al  Pla  de  millora  urbana  d’aquesta  unitat  d’actuació,  aprovat
definitivament per la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona a la sessió del 9 de
febrer de 2006.
 
2.      En data 10 de maig de 2007, la mateixa societat Forgrup Gopart, SL va presentar
a la Tresoreria Municipal un nou aval que complementava el citat a l’apartat precedent,
per import d’11.616,78 €, corresponent a la diferència entre la valoració de les obres
d’urbanització  i  implantació  de serveis  apuntats  al  Pla  de millora urbana i  les  que
realment figuraven al Projecte d’urbanització d’aquesta unitat d’actuació, que va ser
objecte d’aprovació definitiva per acord del Ple Municipal de 28 de febrer de 2007.
 
3.      En data 8 de març de 2007, la Junta de Govern Local va atorgar la llicència
d’obres majors amb número d’expedient 743/06, a nom de Forgrup Gopart, SL, per
portar a terme la construcció de cinc habitatges unifamiliars aïllats als carrers Farena-
Font d’En Xeco, de Llafranc.
 
4.      En data 11 de febrer de 2014, i a petició de la citada societat, la Junta de Govern
Local  va  acordar  donar  per  desistida  la  llicència  d’obres  amb número  d’expedient
634/06, atenent la petició presentada per aquesta societat el 10 de juliol de 2013, amb
registre d’entrada núm. 9.749, i disposar l’arxiu d’aquest expedient.
 
5.      Atès que el Ple Municipal, a la sessió extraordinària celebrada el 10 de juny de
2013,  va  aprovar  inicialment  el  nou  Pla  d’Ordenació  Urbanística  Municipal  de
Palafrugell  que  delimita,  entre  altres,  el  polígon  d’actuació  urbanística  PAU a3.10,
carrer  Prudenci  Bertrana,  que preveu un aprofitament  diferent  al  que contemplava
l’anterior planejament general aprovat definitivament l’any 2006.
 
Atès que, a títol de conclusió, i d’acord amb els antecedents exposats al seu informe,
considera que es pot atendre la petició presentada pel senyor Felip Osuna Buendia, en
representació de la societat Forgrup Gopart, SL, i que el Ple Municipal, en una propera
sessió, acordi la devolució d’aquests dos avals, prèvia presentació de l’original de la
carta de pagament a la Tresoreria Municipal.
 
Atès l’informe  emès  per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de  barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 18 de febrer de
2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar la devolució dels avals dipositats a la Tresoreria Municipal, en data
24 d’abril de 2006, per import de 10.950,30 €, i en data 10 de maig de 2007, per import
d’11.616,78  €,  per  la  societat  Forgrup  Gopart,  SL,  representada  pel  senyor  Felip
Osuna Buendia,  en concepte  de garantia  per  a  la  correcta  execució de  les  obres
d’urbanització i de la implantació de serveis en l’àmbit de la unitat d’actuació Ub 3.4,
prolongació del carrer Farena, a Llafranc, d’acord amb les argumentacions detallades
a l’informe emès per l’Arquitecte Municipal de data 17 de febrer de 2013, transcrites en
aquest mateix acord, i prèvia presentació dels originals de les respectives cartes de
pagament.
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Segon.- Notificar aquest acord al senyor Felip Osuna Buendia, en representació de la
societat Forgrup Gopart, SL, i a les àrees de Tresoreria i Intervenció de l’Ajuntament.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el  senyor Rangel  manifestant que en el  seu moment,  quan es va executar
aquest  Pla  de  Millora  Urbana  i  la  tramitació  del  seu  projecte  d'urbanització,
l'Ajuntament  va  fer  posar  uns  avals  per  a  l'execució  d'aquestes  urbanitzacions.
Aquestes  obres  varen  quedar  aturades  i  a  dia  d'avui  ,  amb  la  tramitació  del
planejament, aquest sector, a petició dels interessats, hi han hagut modificacions en
relació  a  les  característiques  bàsicament  de  sostres  i  de  densitats.  Aquestes
característiques fan que la pròpia urbanització també pateixi canvis i a dia d'avui, el
que s'ha sol·licitat és el retorn d'aquest aval, amb el benentès que quan es torni a
tramitar des d'un principi aquesta figura del planejament derivat i es doni l'aprovació
del projecte d'urbanització que s'escaigui ara, les càrregues i els avals corresponents
seran uns altres i per tant, no tenia molt de sentit que avui dia estiguéssim mantenint
els avals d'aquest PMU 3.4 de Llafranc. Avui el que aprovem és el retorn d'aquests
avals.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Rangel, Vencells, les senyores Zaragoza
i  Mauri  (PSC),  els  senyors  Gómez,  Pujol,  Gabarró  i  la  senyora  Frigola  (CiU),  els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora Recio i el senyor
Genover  (Entesa),  la  senyora  Galiana,  el  senyor  Rodrigo  (PP)  i  el  senyor  Guerra
(PxC). Total dinou vots a favor.
Vots en contra: . Cap
Abstencions: El senyor Prats. Total una abstenció.

11.- EXPEDIENT DE CORRECCIÓ DE TRAÇAT DEL CAMÍ RURAL AL SEU PAS
PEL MAS GARRIGA, A LLOFRIU, PROPIETAT DEL SENYOR PABLO CALZADA
PRATMARSÓ. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vista la sol·licitud presentada pel  senyor Pablo Calzada Pratmarsó,  en data 13 de
febrer de 2013, amb registre d’entrada núm. 2.181, on sol·licita que es porti a terme la
tramitació de l’Expedient de correcció del traçat del camí rural al seu pas per la finca
de la seva propietat, anomenada Mas Garriga, a Llofriu, d’acord amb la documentació
gràfica i escrita aportada per la propietat l’any 2004.
 
Atès  l’informe  emès per  l’Arquitecte  Municipal,  en  data  18  de  febrer  de  2014,  on
efectua les següents consideracions:
PLE2014/2 de 25 de febrer de 2014 23



 
1. La proposta consisteix en corregir el traçat d’un camí públic en un recorregut

d’uns 150 metres lineals, de manera quasi paral·lela al camí actual, desplaçat
uns  20  metres  del  mateix.  Aquesta  proposta  es  va  presentar  l’any  2004,
després  que  fos  desestimada  una  alternativa  de  major  intervenció  que
s’allunyava del concepte de correcció pel més adequat de nou traçat. 

 
2. La proposta de correcció del traçat del camí al seu pas pel Mas Garriga, permet

la separació del camí públic de l’edificació existent, que actualment hi passa
molt a prop i, per altra part, el seu traçat és més segur per quan circula per
espais amb més visuals. 

3. El  traçat del camí proposat haurà de donar compliment  a l’article 106 de la
normativa del POUM i, per tant, tindrà una amplada de 6 metres, pel fet de tenir
la  consideració  de categoria  B,  i  s’haurà de fixar  una franja de protecció a
ambdós  costats,  d’1,50metres,  on  no  s’hi  podrà  implantar  cap  tipus  de
tancament. 

 
4. En  funció  que  aquesta  proposta  representa  una  correspondència  dels

interessos públics i privats, es podrà aprovar inicialment pel Ple Municipal, amb
les següents observacions: 

 
- Actualitzar el projecte, fent constar les determinacions de l’article 106 de les normes
del POUM.
- Que s’incloguin mesures correctores de control ambiental.
- Que la millora del camí arribi fins al límit de la seva propietat i amb les mateixes
característiques.
 
Atès que  al  mateix  informe  de  l’Arquitecte  Municipal,  també  manifesta  que  caldrà
sol·licitar informes a les àrees de Medi Ambient i  de Serveis Municipals i  disposar
l’obertura  d’un  període  d’informació  pública  d’un  mes,  amb  notificació  expressa  a
l’Associació de veïns i amics de Llofriu.
 
Atès  l’informe emès  per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de  barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 18 de febrer de
2014.
 
Atès l’informe emès per l’Assessora Jurídica Municipal, en data 20 de febrer de 2014,
on manifesta el que, de forma extractada, es transcriu a continuació:

“a) Relació de fets.- 
 .....
 
El camí quina correcció de traçat es pretén portar a terme es troba recollit a l’Inventari
de camins municipals de Palafrugell identificat amb codi 171175IC19 (Llo-8), s’inicia al
nucli de Llofriu i finalitza al límit del terme municipal de Palafrugell amb el municipi de
Forallac, té una longitud de 1250m i una amplada de 4 metres. Segons l’Inventari de
camins el títol d’adquisició ho és per possessió immemorial.

b) Fonaments de dret.- 
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El Pla d’Ordenació Urbanística Municipal de Palafrugell va ser aprovat en data 21 de
desembre  de  2006  per  acord  de  la  Comissió  Territorial  d’Urbanisme  de  Girona
publicat al DOGC el dia 3 d’abril de 2007. Aquest POUM en l’article 235 estableix:

“Art 235
Aquest POUM conserva en la seva integritat l’actual xarxa de camins rurals existents
en el terme municipal de Palafrugell i els incorpora al sistema viari que regula el Títol
II, Capítol II, Secció 3 “Sistema viari” d’aquestes Normes.”
 
Per altra banda, l’article 106 del mateix text normatiu estableix:
 
“Art. 106 Característiques especifiques de la xarxa de camins
Mitjançant l’aprovació d’un Pla Especial per a la protecció addicional del paisatge i de
les vies de comunicació, segons es preveu a l’apartat 1.a) de l’article 67 de la L.U. , es
determinen els camins rurals principals que són els que garanteixen el servei a les
activitats que es desenvolupen en el medi rural, així com la resta de camins d’interès
públic.
Fins  a l’aprovació de l’esmentat  Pla  Especial  es  mantindrà la totalitat  dels  camins
existents  amb independència de la seva titularitat pública o privada(…)”
 
En data 23 de desembre de 2009 es va aprovar definitivament pel Ple de l’Ajuntament
de Palafrugell l’Inventari de Camins Municipals. I en data 23 de desembre de 2010 es
van aprovar per acord de Ple les operacions tècniques complementàries. D’acord amb
el contingut de l’Inventari de camins municipals el camí amb codi171175IC19 (Llo-8)
consta com a camí de domini públic d’ús agrícola amb inici al nucli de Llofriu i amb
finalització al terme municipal de Palafrugell amb el municipi de Forallac.
 
De l’informe emès per l’arquitecte municipal es desprèn que la proposta té per objecte
corregir el traçat del camí públic en un recorregut d’uns 150 metres lineals, de manera
gairebé  paral·lela  al  traçat  del  camí  actual,  desplaçat  uns  20  metres  del  mateix.
D’aquesta manera la proposta de correcció permet la separació del camí públic de
l’edificació existent, propietat del Sr. Calzada. I, per altra part, el seu traçat és més
segur per quan circula per espais amb més visuals.
 
És  procedent,  aprovar  inicialment  l’expedient  administratiu  per  corregir  el  canvi  de
traçat  del  camí  rural  atorgant  tràmit  d’informació  pública d’un mes,  amb publicació
d’edictes  al  Butlletí  oficial  de  la  província  de  Girona  i  a  un  diari  d’àmplia  difusió
provincial així com al tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a la pàgina web municipal, de
conformitat amb el que disposa l’article 86 de la Llei  30/1992, 26 de novembre de
règim jurídic de les administracions públiques i  de procediment administratiu comú.
Així  mateix,  cal  donar  també  tràmit  d’audiència  per  un  termini  de  trenta  dies  al
promotor de la proposta i a l’Associació de Veïns i Amics de Llofriu als efectes que
puguin  presentar  les  al·legacions  que  considerin  oportunes  així  com  a  aquelles
persones que es considerin interessades en el dit expedient.
 
En  tot  cas,  i  amb  caràcter  previ  a  l’aprovació  definitiva,  caldrà  tramitar  els
corresponents expedients per desafectar del domini públic la part de traçat del camí
que quedarà en desús i afectar la part de terreny, de titularitat privada, per on ha de
discórrer el nou traçat de manera que aquesta part de terreny quedi afectada al domini
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públic, de conformitat amb el procediment que preveu l’article 204 del Decret legislatiu
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal de Règim
Local  i  els  articles  20  i  següents  del  Decret  336/1988,  de  17  d’octubre,  pel  qual
s’aprova el Reglament de Patrimoni dels Ens Locals.
 
En aquest sentit, caldrà també determinar i portar a terme les operacions jurídiques
que siguin necessàries per a obtenir la porció de terreny que s’afecti al nou traçat del
camí i que ha d’esdevenir domini públic. 
 
Així  mateix  caldrà  també donar  compliment  a  les  condicions  que s’estableixen  en
l’informe emès per l’Arquitecte municipal
 
Una vegada s’hagi  realitzat  el  canvi  de traçat,  seguint  els  procediments  legalment
establerts, caldrà iniciar els tràmits per a modificar l’Inventari de camins de manera que
s’ajusti el camí inventariat amb codi171175IC19 a la nova realitat. En aquest sentit,
l’article 26 del Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de
Patrimoni dels Ens Locals, estableix que:

“1. Si el bé de domini públic o comunal és desafectat i qualificat de patrimonial, s’ha de
rectificar l’inventari de béns i s’ha d’inscriure al Registre de la Propietat. En el cas que
ja ho estigui, s’ha de fer constar la nova qualificació, per la qual cosa és suficient la
certificació que expedeix el secretari, amb el requisits a què fa referència l’article 120
d’aquest Reglament.”
 
c) Conclusió.-
 
És procedent aprovar inicialment l’expedient de correcció de traçat del camí rural al
seu pas pel  Mas Garriga, a Llofriu, propietat del  senyor Pablo Calzada Pratmarsó,
d’acord  amb els  termes exposats  en aquest  informe i  advertint  que,  prèviament  a
l’aprovació definitiva, caldrà donar compliment a les condicions establertes. 
 
Tot això sense perjudici de millor criteri  més fonamentat en dret.”
  
Atès el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, modificat per la Llei
3/2012, de 22 de febrer, de Modificació d’aquest Text refós, pel que fa al compliment
de les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-   Aprovar inicialment l’Expedient de correcció de traçat del camí rural al seu
pas  pel  Mas  Garriga,  a  Llofriu,  propietat  del  senyor  Pablo  Calzada  Pratmarsó,
supeditant la continuació del tràmit d’aprovació a la introducció de les observacions
recollides i a efectuar els tràmits previs necessaris transcrits íntegrament en aquest
mateix acord, tant a l’informe de l’Arquitecte Municipal, de 18 de febrer de 2014, com a
l’informe de l’Assessora Jurídica Municipal, de 20 de febrer de 2014.
 
Segon.-   Disposar  l’obertura  d’un  període  d’informació  pública  d’un  mes,  amb  la
publicació dels respectius edictes al Butlletí oficial de la província de Girona i a un diari
d’àmplia  difusió  provincial,  així  com  la  seva  disposició  al  tauler  d’anuncis  de
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l’Ajuntament i a la pàgina web municipal. 
 
Tercer.- Notificar aquest acord al senyor Pablo Calzada Pratmarsó i a l’Associació de
veïns i amics de Llofriu, perquè puguin formular les al·legacions o suggeriments que
considerin oportuns durant el citat període d’informació pública d’un mes.
 
Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que aquest és un expedient històric dins de la
casa i que ja set o vuit anys enrere ja s'havia iniciat el seu procediment de modificació.
Es tracta d'un camí rural al terme municipal de Llofriu, que puja cap a la banda de les
Gavarres  i  que  a  sol.licitud  de  la  propietat,  es  demana  un  desplaçament
d'aproximadament uns 150 metres d'aquest traçat, uns 20 metres separats del que és
l'habitatge i dins de la mateixa propietat. Els informes tècnics diuen que ho podem tirar
endavant,  que  no  hi  ha  d'haver  cap  inconvenient  sempre  i  quan  hi  hagi  unes
tramitacions el més correctes possibles i es compleixin unes condicions tant del que fa
referència a l'execució del projecte, com a la normalització de la situació actual del
camí.
Dir que un cop aprovat avui inicialment aquest punt, després d'haver parlat també amb
l'Associació  de  Veïns,  s'iniciaria  un  procés  d'informació  pública  amb  un  tràmit
d'audiència  a  totes  les  persones  interessades  i  veïns  de  la  zona.  A  partir  d'aquí
s'hauran  d'iniciar  una  petita  fase  formal,  una  mica  més  complexa,  que  són  els
corresponents expedients de desafectació de domini públic, després també s'hauran
de portar a terme les operacions jurídiques complementàries que siguin necessàries
per l'obtenció dels terrenys en els quals ha de passar aquest nou camí,  i  després
caldrà iniciar tots els tràmits de modificació de l'Inventari de Camins, un cop fets tots
aquests passos i assolits tots aquests procediments, per aconseguir portar al plenari
l'aprovació definitiva d'aquest document. 

- senyora Recio: Nosaltres, donat que és aprovació inicial, ens abstindrem perquè ens
agradaria estudiar més a fons aquesta modificació.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Rocas, Rangel, Vencells, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), , la
senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) . Total dinou vots a favor.
Vots en contra: . Cap
Abstencions: Els senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora
Recio, el senyor Genover (Entesa) i el senyor Guerra (PxC). Total vuit abstencions.

A.2) Assumptes de la comissió informativa de serveis a les persones

12.- REGLAMENT REGULADOR DE L'ÚS DE L’ESPAI MULTIMÈDIA DEL CENTRE
MUNICIPAL D’EDUCACIÓ: CIBEREMPORD@.-Aprovació inicial.-
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Relació de fets:

Atès que l’espai multimèdia del Centre municipal d’educació està dedicat a l’accés a la
informació multimèdia així com al suport actiu a la formació dins els termes expressats
pel Manifest de la UNESCO.
 Atès  que  els  objectius  específics  d’aquest  espai  són:  potenciar  l’ús  de  les  noves
tecnologies,  aprendre  a  buscar  informació  de  qualitat  a  Internet  i  crear  continguts
digitals.
 Atès que cal establir els requisits per accedir i utilitzar l’espai del Ciberempord@.
 Atès que per al bon funcionament i bona convivència de l’espai Ciberempord@ cal
establir unes normes de funcionament del servei. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar inicialment el Reglament regulador de l'ús de l’espai multimèdia del
Centre Municipal d’Educació: CIBEREMPORD@, segons el text que consta a l’annex.

Segon.-  Sotmetre a informació pública els presents acords i el text del Reglament pel
termini mínim de trenta dies, a fi que s’hi puguin presentar al·legacions i reclamacions,
mitjançant la inserció dels anuncis corresponents al Butlletí Oficial de la província, al
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, al diari Punt Diari i al tauler d’edictes de
l’Ajuntament. El termini d’informació pública començarà a comptar des del dia de la
publicació de l’Anunci al BOP.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rocas manifestant que en primer lloc, recordar que el tema ja es va
informar a la Comissió de Serveis a les Persones el passat dia 18. Es va explicar que
aquesta normativa fou aprovada inicialment per la Junta de Govern Local del dia 23 de
desembre i que per tal que esdevingui Reglament, calia ser ratificada pel Plenari, cosa
que avui portem a la vostra consideració.
Dir-vos també que l'única diferència que hi ha respecte a la normativa anterior vigent,
és la que estipula  que per poder accedir al servei d'aquest espai multimèdia, cal tenir
fets 16 anys. Un requisit que pensem clarifica i adequa l'ús de l'espai al tipus d'usuari
que l'utilitza habitualment, en tant que, com sabeu, el Ciber és punt TIC instal.lat al
Centre Municipal d'Educació, que dóna servei bàsicament a un públic adult interessant
en l'alfabetització digital.

-  senyor  Guerra:  Nosaltres,  evidentment,  com  vàrem  manifestar  a  la  Comissió
Informativa, donarem suport, però m'agradaria insistir en el fet que, d'alguna manera,
no és recriminatori ni molt menys, però es fes extensiu que aquesta normativa s'hagi
de complir,  fer-la aplicar. És a dir,  no servei  de res posar que no es pot fumar, si
entres, fumes i ningú et diu res. Fer respectar les normes, simplement això.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.
PLE2014/2 de 25 de febrer de 2014 28



B) Control i fiscalització dels òrgans de govern

13.-  MOCIÓ  DEL  GRUP  MUNICIPAL  DE  PLATAFORMA  PER  CATALUNYA,
D'ADHESIÓ  AL  DIA  EUROPEU  EN  RECORD  DE  LES  VÍCTIMES  DEL
TERRORISME.- Aprovació.-

Relació de fets:

Atès que la violació de drets essencials com la vida, la integritat física o psíquica, la
llibertat d’expressió o la seguretat personal són violacions greus que atempten contra
les llibertats individuals i més fonamentals de les persones i no han de tenir cabuda en
la societat.
 
Atès que la utilització de la violència amb finalitats polítiques constitueix una fractura
en el model de convivència del que ens hem dotat i dinamita el desenvolupament de
l’activitat del servei públic en el marc del ple respecte a la llibertat i la democràcia en
què ha de transcórrer.
 
Atès que una societat immersa en un clima de violència política i social veu pertorbat
el desenvolupament de les relacions socials, econòmiques, de progrés cultural, i en
definitiva, de la convivència.
 
Atès que les víctimes del terrorisme i llur entorn són l’expressió personal i més propera
d’aquesta conseqüència i constitueixen el grup que ha pagat en la seva pell el tribut
del terror i el fanatisme. La reparació dels danys causats a les víctimes del terrorisme i
el  compromís  de mantenir  viu  el  seu record  és una obligació  inexcusable que els
poders públics han d’assumir amb mesures que expressin el reconeixement, reparació
i justícia deguts i transmetin la deslegitimació de la violència. 
 
Atès que el futur de la convivència ha de ser construït ineludiblement sobre la memòria
de les víctimes, i el seu reconeixement no sols és un acte de justícia sinó l’expressió
sincera d’una societat que no vol reviure mai més el patiment que elles han hagut de
suportar.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Que l’Ajuntament s’adhereixi al Dia Europeu en Record de les Víctimes del
Terrorisme que es commemora cada 11 de març.
 
Segon.- Manifestar i fer pública l’adhesió a través de tots aquells canals que estiguin a
l’abast de l’Ajuntament.
 
Tercer.- Donar trasllat dels acords a l'Associació de Víctimes del Terrorisme (AVT), a
l'Associació Catalana de Víctimes d'Organitzacions Terroristes (ACVOT), al Col·lectiu
de  Víctimes  del  Terrorisme  al  País  Basc  (COVITE),  a  la  Fundació  Víctimes  del
Terrorisme, a la Fundació Miguel Ángel Blanco, a la Fundación Gregorio Ordóñez, a
Dignitat i Justícia i al Consell Basc de Participació de les Víctimes del Terrorisme.
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Intervencions:
Intervé el senyor Guerra manifestant que abans de res voldria fer una rectificació en el
tercer punt de la proposta d'acord de la moció, perquè ningú se senti ofès, i que en
comptes del  que posa,  que sigui  en general,  que aplegui  a tots els que han sigut
víctimes del terrorisme. Crec que amb això tots els grups hi estaran d'acord.
L'única cosa que demanem és que l'Ajuntament de Palafrugell, amb aquesta moció
faci la seva adhesió al dia Europeu en record a les víctimes del terrorisme.

- senyor alcalde: Si vostè elimina el tercer punt de la proposta d'acord de la moció, el
nostre govern donarà suport a la moció. Crec que l'objectiu de la moció, més enllà de a
qui se li ha de notificar, és afegir-nos a aquest Dia Europeu.

- senyor Guerra: D'acord.

Esmenes:

Per  part  del  grup  proposant  de  la  moció,  Plataforma  per  Catalunya  es  proposa
modificar el punt tercer de la proposta d'acord de la moció, que quedarà redactat com
segueix:
Tercer.- Donar trasllat de l'acord a totes les associacions de víctimes del terrorisme.

Per  part  dels  grups  del  govern  es  proposa suprimir  el  punt  tercer  de  la  proposta
d'acord de la moció, esmena que és acceptada pel ponent.

En conseqüència la moció que se sotmet a votació queda redactada com segueix:

Atès que la violació de drets essencials com la vida, la integritat física o psíquica, la
llibertat d’expressió o la seguretat personal són violacions greus que atempten contra
les llibertats individuals i més fonamentals de les persones i no han de tenir cabuda en
la societat.
 
Atès que la utilització de la violència amb finalitats polítiques constitueix una fractura
en el model de convivència del que ens hem dotat i dinamita el desenvolupament de
l’activitat del servei públic en el marc del ple respecte a la llibertat i la democràcia en
què ha de transcórrer.
 
Atès que una societat immersa en un clima de violència política i social veu pertorbat
el desenvolupament de les relacions socials, econòmiques, de progrés cultural, i en
definitiva, de la convivència.
 
Atès que les víctimes del terrorisme i llur entorn són l’expressió personal i més propera
d’aquesta conseqüència i constitueixen el grup que ha pagat en la seva pell el tribut
del terror i el fanatisme. La reparació dels danys causats a les víctimes del terrorisme i
el  compromís  de mantenir  viu  el  seu record  és una obligació  inexcusable que els
poders públics han d’assumir amb mesures que expressin el reconeixement, reparació
i justícia deguts i transmetin la deslegitimació de la violència. 
 
Atès que el futur de la convivència ha de ser construït ineludiblement sobre la memòria
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de les víctimes, i el seu reconeixement no sols és un acte de justícia sinó l’expressió
sincera d’una societat que no vol reviure mai més el patiment que elles han hagut de
suportar.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Que l’Ajuntament s’adhereixi al Dia Europeu en Record de les Víctimes del
Terrorisme que es commemora cada 11 de març.
 
Segon.-   Manifestar i fer pública l’adhesió a través de tots aquells canals que estiguin a
l’abast de l’Ajuntament.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la moció presentada pel grup municipal de
Plataforma  per  Catalunya,  amb  les  esmenes  proposades  pel  govern  i  pel  grup
proposant de la moció.

14.- INFORMES.-

No n'hi han hagut.

15.- PRECS I PREGUNTES.- 

Intervé el senyor Guerra manifestant que té una pregunta, en el sentit de si existeix la
possibilitat a la zona de Calella, on s'estava fent tant bona feina amb les voreres, si es
podria agafar una mica més de pressupost i eliminar totes les rajoles aquelles que
rellisquen tant. En una setmana han caigut quatre dones i qualsevol dia tindrem un
disgust.

- senyor alcalde: Prenem nota.

- senyora Galiana: Nosaltres el que hem observat és que hi ha hagut un increment
dels  excrements  de  gos  en  els  carrers,  en  general,  que  la  gent  no  recull  els
excrements dels seus gossos i sí que és cert que hi ha una persona que va passant i
ho va recollint, però el tema no és tant la neteja, que evidentment es va fent. Creiem
que hi ha hagut un increment d'intervenció provocat per aquesta falta de civisme de
molts  propietaris.  Tot  i  que sabem que hi  ha un reglament,  voldríem saber quines
intervencions s'han fet en quant als propietaris, tant sols sigui a nivell informatiu de
sancions o algun tipus de seguiment. Saber si s'està fent alguna actuació dirigida a la
gent que porta a passejar als gossos, perquè realment és una mica preocupant.

- senyor alcalde: Hi ha una campanya, com vostè sap, de sensibilització, que es va
posar en marxa, amb aquesta senyalització específica, i estem fent actuacions a nivell
de la Policia Local. Jo el que puc fer és fer-li arribar l'evolució d'aquests expedients
que hem obert a diferents ciutadans i ciutadanes, fruit d'aquestes actuacions.

-  senyor  Genover:  A  partir  del  dia  1  de  març  entraran  en  funcionament  aquests
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sistemes de control de pas, al carrer de la Caritat i a la zona del centre, el meu prec és
si podrien considerar de fer un sistema de control al carrer de la Concòrdia.

-senyor alcalde: D'acord, ho tindrem en compte perquè és un tema que ja hem parlat
amb alguns veïns i fora bo trobar-hi una solució definitiva. És un carrer que en el seu
moment es va dissenyar per un pas restringit pels veïns, i passa més gent que no són
veïns directes d'aquell carrer.

- senyor Lledó: Voldríem veure si ens poden explicar com estan les obres del Far de
Sant Sebastià.

- senyor alcalde: Si no recordo malament el projecte ha vingut aprovat definitivament
de Cultura i ara penso que està pendent d'atorgar llicència municipal per començar.
Hem parlat amb el propietari per si realment es veu capaç de fer-ho tot ara. Això s'ha
retardat més del compte, bàsicament per un tema de Cultura, perquè hi havia unes
obertures que no veien del tot be. Finalment s'ha resolt però som conscients que el
temps se'ns tira a sobre, mirarem si dilluns vinent podem passar la llicència per fer les
obres.

- senyor Rocas: Simplement per sumar-me al que ha comentat l'Alcalde, dir que la
dificultat del projecte ha estat en adequar un nou ús a un edifici històric i això ha fet
retardar  una  mica  el  projecte,  però  d'alguna  manera  s'ha  pogut  solventar  aquest
element, i tal com ha dit el senyor alcalde, està a punt per donar-li la llicència.

- senyor Lledó: Hem sabut que hi han hagut problemes a la nova pista antiesportiva
amb filtracions d'aigua, o que quan plou s'hi acumula aigua. Això s'ha arreglat?

-  senyor  Vencells:  És  veritat  que  entrava  aigua  per  la  part  del  pàrquing  del
supermercat, les filtracions més que tot eren per les portes de sortida d'emergència.
Actualment estan tots els problemes subsanats.

I no havent-hi cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent  un quart de nou
del vespre. En dono fe.

Diligència: Aquesta acta ha estat aprovada sense esmenes pel Ple del dia XXX.
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